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Geachte heer Brandwijk, 

 
Hierbij ontvangt u de beantwoording van de artikel 39 vragen die u op 25 april 2022 

heeft gesteld over de tevredenheid met het warmtenet. 

 
Vraag 1. Is het college ermee bekend dat het warmtenet nu nog niet volledig werkt? 
En dat er om het warmtenet te laten draaien verwarmingsunits worden ingezet? 
Op dit moment wordt het warmtenet nog gevoed door een tijdelijke gasgestookte 

warmtecentrale (TWC). Deze TWC levert alle warmte die benodigd is in de aangesloten 
woningen (inmiddels meer dan 1000). Op termijn zal het warmtenet gevoed worden 

door duurzame bronnen. In eerste instantie met restwarmte van de 

slibverbrandingsinstallatie (SVI). Dit zal naar verwachting in 2023-24 gebeuren. Later 
mogelijk aangevuld met aardwarmte. Vanaf dat moment is er sprake van een duurzaam 

en robuust warmtenet in Sliedrecht.  
 

De start met een door een TWC gevoed warmtenet en vervolgens de aansluiting op 

duurzame bronnen komt overeen met het plan 'Sliedrecht Oost aardgasvrij' waarmee 
Sliedrecht in de proeftuin aanpak van de rijksoverheid deelneemt.  

Voor meer informatie kunt u terecht op: 
https://aardgasvrijewijken.nl/proeftuinen/proeftuin+sliedrecht-oost/default.aspx en  

https://www.sliedrechtaardgasvrij.nl/project. 
Uit navraag bij HVC en Tablis Wonen komt daarnaast geen structurele inzet van extra 

verwarmingsunits voor om aan de warmtevraag te voldoen.  

  
Vraag 2: : Is het college ermee bekend dat HVC een enquête verspreidt die vraagt naar 
of het warmtenet naar alle tevredenheid werkt? 
Wij zijn bekend met het onderzoek naar de verwachtingen en ervaringen van inwoners 

bij de (toekomstige) overstap van gas naar een andere warmtebron. Daarbij wordt ook 

gevraagd naar de ervaringen met het warmtenet. Dit onderzoek wordt uitgevoerd in 
opdracht van de gemeente in samenwerking met HVC en de Drechtsteden. Door aan 

onze inwoners te vragen wat zij belangrijk vinden, wat ze verwachten en welke indruk 
ze hebben van alternatieve vormen van warmte (waaronder het warmtenet), kunnen 

we zorgen dat we ons beleid en de communicatie goed afstemmen op hetgeen er onder 

de inwoners leeft.  
De aankondiging van dit onderzoek is op 12 april jl. met de griffie gedeeld. 

   
Vraag 3: Is het college het er mee eens dat als een warmtenet aangesloten is op 
verwarmingsunits helemaal niet goed werkt? 
Het college kan deze vraag niet goed plaatsen. Als u met uw vraag bedoelt dat de bron 

nu nog gasgestookt is en deze bron verduurzaamd moet worden om optimaal bij te dragen 

aan de klimaatdoelen die we in de RES en TVW hebben vastgesteld, dan is het college het 
met u eens. Die stap gaat nog gezet worden (zie het antwoord op vraag 1 en het plan 

'Sliedrecht Oost aardgasvrij' waarin de proeftuin aanpak is beschreven).  
  

http://www.sliedrecht.nl/
https://aardgasvrijewijken.nl/proeftuinen/proeftuin+sliedrecht-oost/default.aspx
https://www.sliedrechtaardgasvrij.nl/project


De 'technische' werking van het warmtenet met een TWC als warmtebron voldoet echter 
nu ook aan de daaraan te stellen eisen en heeft ook voldoende (uitbreidings)capaciteit om 

de groei in de komende jaren aan te kunnen. Het gebruik van een TWC vooruitlopend op 
de verduurzaming van de bronnen is daarmee ook een logische eerste stap in de opbouw 

van het netwerk . 

 
 

 
Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De loco-secretaris,                     De burgemeester, 
 

 
J.J. de Hondt                             mr. drs. J.M. de Vries 

 
 


